

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、本週讀經聚會將交通「詩篇」第二十四篇，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。
1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行，6:45 pm 晚餐，7:30 pm 聚會 (909)468-5652
2. 週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行，6:45 pm 晚餐，7:30 pm 聚會 (562)694-5589
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
English meeting will be held at Louis Xu's house.
- 四、我們將在本月二十九日(主日)舉行福音聚會，將由梁弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。
A gospel meeting will be held in the morning of January 29, Sunday. Brother Timothy Liang will preach the gospel. Please pray for the meeting and invite friends to come.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288
Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年一月十五日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，呂兆慶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：呂兆慶(468) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：冷晶

主題：牧者詩篇 - 羣羊的大牧人

一、主必親自尋找並牧養祂的羊

結 34:5 因無牧人羊就分散・既分散、便作了一切野獸的食物。

結 34:11 主耶和華如此說、看哪、我必親自尋找我的羊、將他們尋見。

結 34:15 主耶和華說、我必親自作我羊的牧人、使他們得以躺臥。

二、好牧人與大牧人

約 10:11 我是好牧人、好牧人為羊捨命。

來 13:20 但願賜平安的 神、就是那憑永約之血使羣羊的大牧人我主耶穌、從死裏復活的 神、

三、耶和華牧者

詩 23:1 〔大衛的詩。〕耶和華是我的牧者・我必不至缺乏。

詩 23:2 他使我躺臥在青草地上、領我在可安歇的水邊。

詩 23:3 他使我的靈魂甦醒、為自己的名引導我走義路。

詩 23:4 我雖然行過死蔭的幽谷、也不怕遭害・因為你與我同在・你的杖、你的竿、都安慰我。

詩 23:5 在我敵人面前、你為我擺設筵席・你用油膏了我的頭、使我的福杯滿溢。

詩 23:6 我一生一世必有恩惠慈愛隨著我・我且要住在耶和華的殿中、直到永遠。

四、效法神的牧養、作忠心的牧人

彼前 5:2 務要牧養在你們中間 神的羣羊、按著 神旨意照管他們・不是出於勉強、乃是出於甘心・也不是因為貪財、乃是出於樂意。

January 15, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Larry Leu
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Larry Leu Interpreter: Michelle Liang

Message : Timothy Liang Announcer: Jing Leng

Sermon: THE GREAT SHEPHERD OF THE SHEEP

I. The Lord will search for and look after his sheep

Es 34:11 "For this is what the Sovereign LORD says: I myself will search for my sheep and look after them.

Es 34:15 I myself will tend my sheep and have them lie down, declares the Sovereign LORD.

II. The good Shepherd and the great Shepherd

Joh 10:11 "I am the good shepherd. The good shepherd lays down his life for the sheep.

He 13:20 May the God of peace, who through the blood of the eternal covenant brought back from the dead our Lord Jesus, that great Shepherd of the sheep,

III. The LORD is my Shepherd

Ps 23:1 The LORD is my shepherd, I shall not be in want.

Ps 23:2 He makes me lie down in green pastures, he leads me beside quiet waters,

Ps 23:3 he restores my soul. He guides me in paths of righteousness for his name's sake.

Ps 23:4 Even though I walk through the valley of the shadow of death, I will fear no evil, for you are with me; your rod and your staff, they comfort me.

Ps 23:5 You prepare a table before me in the presence of my enemies. You anoint my head with oil; my cup overflows.

Ps 23:6 Surely goodness and love will follow me all the days of my life, and I will dwell in the house of the LORD forever.

IV. Be faithful shepherds of God's flock

1Pe 5:2 Be shepherds of God's flock that is under your care, serving as overseers--not because you must, but because you are willing, as God wants you to be; not greedy for money, but eager to serve;